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§ 6 

Svar på skrivelse gällande sfi och allas rätt till integration  

AMN 2020-0489-1.6 

Arbetsmarknadsnämndens beslut 

1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att hänvisa till 

förvaltningens tjänsteutlåtande som sitt svar på skrivelsen. 

 

Ärendet 

I en skrivelse till arbetsmarknadsnämnden efterfrågar Salar Rashid 

m.fl. (S), Rashid Mohammed m.fl. (V) och Farida Al-Abani (Fi) 

arbetsmarknadsförvaltningens åtgärder för att öka tillgången till sfi i 

olika delar av staden med särskilt fokus på studieväg 1 och 

föräldralediga. I skrivelsen lyfts även frågan om tillgängligheten för 

att söka till sfi då antagning endast görs på ett ställe i staden.   

 

Arbetsmarknadsförvaltningen redogör i svaret för att sfi finns 

tillgängligt i 11 stadsdelar men att studieväg 1 erbjuds på färre 

skolor för att kunna genomföras med kvalitet då målgruppen är 

relativt liten. I svaret framkommer att sfi för föräldralediga är ett 

lokalt initiativ utifrån budgetuppdrag och att placeringarna är 

beroende av stadsdelars engagemang och samverkan. En ytterligare 

utbyggnad kan göras i samverkan med stadsdelar om 

budgetförutsättningar finns. 

 

I de fall en person har svårt att ta sig till Vuxenutbildningscentrum 

för att skriva in sig till sfi uppmuntras hen att kontakta 

verksamheten som då försöker hitta en individuell lösning. 

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

4 juni 2020. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Karin Ernlund (C) föreslog, med instämmande från 

samtliga ledamöter, att nämnden skulle besluta enligt förvaltningens 

förslag till beslut. 

Särskilt uttalande 

Vice ordförande Salar Rashid m.fl. (S) och ledamoten Rashid 

Mohammed m.fl. (V) lämnade följande särskilda uttalande. 

Vi vill tacka för svaret på vår skrivelse. I svaret framkommer att sfi 

för föräldralediga är ett går att bygga ut och skapa på fler platser i 

samverkan med stadsdelar om budgetförutsättningar finns. Vi 

hoppas att arbetsmarknadsnämnden och berörda stadsdelsnämnder 

på Järva får tillräckliga resurser i budget för kommande år för att 
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underlätta även för föräldralediga i västerort att läsa på SFI. 

Gällande geografisk styrning av Komvux föreslår vi att 

förvaltningen presenterar en analys av utfallet i geografisk placering 

av komvuxutbildningar utifrån senaste upphandlingen. 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Farida Al-Abani (Fi) lämnade följande ersättaryttrande. 

Vi vill tacka för svaret på vår skrivelse. I svaret framkommer att sfi 

för föräldralediga är ett går att bygga ut och skapa på fler platser i 

samverkan med stadsdelar om budgetförutsättningar finns. Vi 

hoppas att arbetsmarknadsnämnden och berörda stadsdelsnämnder 

på Järva får tillräckliga resurser i budget för kommande år för att 

underlätta även för föräldralediga i västerort att läsa på SFI. 

Gällande geografisk styrning av Komvux föreslår vi att 

förvaltningen presenterar en analys av utfallet i geografisk placering 

av komvuxutbildningar utifrån senaste upphandlingen. 

 

 


